
Pjanic: Ciężko strawić wynik pierwszego meczu z Realem

News - ASRoma.pl

Również Miralem Pjanic udzielił wywiadu dla uefa.com, dotyczącego

potyczki z Realem Madryt. Już w najbliższy wtorek Giallorossich czeka

rewanż z hiszpańskim zespołem.

 

- Wynik z pierwszego meczu był trudny do strawienia. Real to dobry zespół, ale nie

sprawili nam aż tak wielkich problemów i zasłużyliśmy na co najmniej jednego gola.

Nie uważam, że wynik był sprawiedliwy, ale musimy iść dalej. Nie możemy być

zadowoleni z porażki, ale przynajmniej próbowaliśmy sprawić problemy Realowi

więcej niż raz. Zespół dobrze odpowiedział na Spallettiego i teraz musimy iść przed

siebie drogą obraną w lidze.
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